
自 2025 年 11 月 20 日起，拟入境中国的外国人(含外籍边民)，

可通过中国国家移民管理局政府网站、政务服务平台、“移民局12367”

APP 和微信(支付宝)小程序、手机端扫码、口岸现场智能设备等渠道，

在网上填报入境相关信息。对于部分不具备网上填报条件的外国人，

仍可在抵达中国口岸出入境边防检查现场后，通过填写纸质外国人入

境卡完成申报。以下 7 种情形的外国人可免于填报:持中华人民共和

国外国人永久居留身份证、持有效港澳居民来往内地通行证(非中国

籍)、持团体签证或者符合团体免签入境、24小时直接过境不离开口

岸限定区域、乘坐邮轮入出境并随原邮轮返回快捷通道入境、出入境

交通运输工具的外国籍随行服务员工等。

Starting from November 20, 2025, foreigners (including foreign border residents)
may fill in the relevant entry information online before coming to China through
NlA's official website, Government Service Platform, "NlA 12367" APP, WeChat(Alipay)
mini program, QR code scanning with mobile phones or smart kiosks at ports.
Foreigners unable to complete the online process may still submit a paper-based
Foreigner Arrival Card at the immigration inspection counter upon arrival. The
following seven categories of foreigners are exempt from submission: foreigners with
valid Foreign Permanent Resident ID Card of People' s Republic of China, foreigners
with valid Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macao Residents ( Non -
Chinese ), members of foreign tourist groups who are visa - free or holding group visa,
foreigners transiting directly within 24 hours without leaving the restricted area of
the port, foreigners who enter by cruise ship and return with the original cruise,
foreigners who enter through the E-channel, foreign crew members of international
transport vehicles.

旅客可以下载移民局 APP 点击首页外国人服务，进入入境卡填报功能



填报信息，安卓系统手机可以扫描下方二维码下载安装 APP。IOS 和

鸿蒙系统手机可以在应用商店下载安装 App 。

Travelers can download the NlA app, tap the "Foreigner Service" option on the
homepage, and access the arrival card filling function to submit their information.
Android users can scan the QR code below to download and install the app. iOS and
Harmony OS users can download and install the app through their respective app
stores.

可使用微信、支付宝等 APP 软件或小程序进行扫码填报。

Travelers can use WeChat(Alipay) apps or mini-programs to scan the QR code and
complete the form.

手机网页地址 https://s.nia.gov.cn/ArrivalCardFilingPhone/，

支持 IE10+、谷歌、火狐和欧朋等主流浏览器。

Mobile Web Access(supporting mainstream browsers such as lE10+, Google Chrome,
and Mozila Firefox, and Opera): https:/s.nia.gov.cn/ArrivalCardFillingPhone/



PC 网页地址为 https://s.nia.gov.cn/ArrivalCardFilingPC/，支持

IE10+、谷歌和火狐等主流浏览器。

PC Web Access (supporting mainstream browsers such as lE10+, Google Chrome, and
Mozilla Firefox): https:/s.nia.gov.cn/ArrivalCardFilingPC/


